



38 Floor, Lucky Target Square ,  
No.500, North Chengdu Road ,  
Shanghai, China,  
上海市成都北路 500 号峻岭广场 38 楼

## Application form of MMA Local Council Membership 中国无线营销联盟 成员申请书

The Mobile Marketing Association (MMA) is the premier global trade association dedicated to promoting mobile as an indispensable component of the marketing mix. The MMA represents the entire marketing ecosystem, including Buyers (agencies, advertisers, marketers), Sellers (new and traditional media and advertising platforms), Enablers (solutions providers) and Associates (law firms, trade associations, consulting firms, etc).

无线营销联盟（MMA）是全球首要旨在促进移动营销及其相关技术发展的行业协会。无线营销联盟成员包含了整个市场营销的生态系统，当中包括了买方（代理商、广告商、营销者），卖方（新媒体、传统媒体，以及广告平台），推动者（解决方案供应商）和联营单位（法律事务所、工会，顾问公司等）。

## Code of Conduct and Best Practices of MMA China 中国无线营销联盟 行为准则和最佳实践 声明

Our company hereby joins the Mobile Marketing Association China as of the date indicated on this application, and agrees to adhere to the policies and best practices established by the Mobile Marketing Association China. By joining the MMA China, we demonstrate our commitment and support to the mobile marketing industry and agree to operate with its practice. Failure to adhere to the MMA China Best Practice will result in being removed from the membership.

我公司自本申请书中签字日期起，特此加入中国无线营销联盟，同意遵守该联盟的政策和最佳实践。加入该联盟后，我们履行我们的承诺，支持无线营销行业，同意在其规范内运作。如未能遵守中国无线营销联盟的相关规范，将可能被取消成员资格。我已被告知，如未能遵守中国无线营销联盟政策，规章，方针等，将被停止或终止其成员福利。

## Email Communication Notice 电子邮件沟通通知

The MMA China will send members email / eDM in relation to members' interest and the industry news. These communication emails may be deemed as "commercial emails" in some of the mailbox systems. Please check your email box and indicate that you are aware of the notice. You may unsubscribe to receive these communication emails at any time by sending us email to [news@mmachina.cn](mailto:news@mmachina.cn).

中国无线营销联盟以电子邮件的形式，向成员发送联盟认为其成员会感兴趣的话题或行业信息，一些邮件可能会被视为“商业邮件”，请查看邮箱以表明您知悉改通知。您随时可以发送邮件到 [news@mmachina.cn](mailto:news@mmachina.cn) 要求停止接收此类邮件。

Please sign below and indicate your agreement and intent to comply with the policies, best practice, guidelines as stated above. Applications will not be accepted without signature or company stamp.

请在下面签名，表明贵公司同意并且愿意遵守上述声明的无线营销联盟政策、最佳实践和方针等，未签名或者未盖公章的申请将不予受理。

Authorized Signature 授权签字

Print Name (Chinese/English) 正楷签名 (中文/英文)

Date 日期

China Local Council Member Dues : RMB 10,000 per annum

中国无线营销联盟成员费：每年 10,000 人民币



## APPLICATION FOR MEMBERSHIP 成员申请表

### Payment Information

付款信息

Payment can be accepted via wire transfer  
相关款项可通过电汇方式支付

公司名称	银行账号	开户银行
上海亦拓广告有限公司	121911778710608	招行天钥桥路支行

### Membership Agreement

成员协议

It is understood that the benefits of membership shall be available only to the member companies and its employees. Materials and services provided by the MMA shall not be distributed or otherwise made available to non-member organizations or individuals without the prior consent of the MMA.

我已被告知成员福利只提供给成员企业及其雇员。由 MMA 所提供的资料及服务，未事先经由 MMA 同意，不得以任何方式提供给非成员组织或个人

**Date**

日期

### Company Information (Please fill in English and Chinese)

公司信息(请用英文及中文填写)

**Company Name**

公司名称

**Mailing Address**

通信地址

**City**

城市

**Postal Code**

邮政编码

**Country**

国家

**Phone**

电话号码

**Fax**

传真

**Company URL**

公司网站

### Main Point of Contact(Please fill in English and Chinese)

成员公司代表(请用英文及中文填写)

**Contact name**

联系人姓名

**Title**

职务

**Mailing Address**

通信地址

**City**

城市

**Postal Code**

邮政编码

**Country**

国家

**Phone**

电话号码

**Fax**

传真

**Mobile**

手机号码

**Email**

电子邮箱

### Billing Point of Contact(Please fill in English and Chinese)



# APPLICATION FOR MEMBERSHIP

## 成员申请表

主要联系人(请用英文及中文填写)

<b>Contact name</b> 联系人姓名	<b>Title</b> 职务	
<b>Billing Address</b> 账单地址		
<b>City</b> 城市	<b>Postal Code</b> 邮政编码	<b>Country</b> 国家
<b>Phone</b> 电话号码	<b>Fax</b> 传真	
<b>Mobile</b> 手机号码	<b>Email</b> 电子邮箱	

### Company Type

公司类型

- |  |  |   |   |
|--|--|---|---|
| <input type="checkbox"/> Agency<br>代理商         | <input type="checkbox"/> Content Provider<br>内容提供商 | <input type="checkbox"/> Infrastructure Vendor<br>基础设施供应商 | <input type="checkbox"/> Aggregator<br>信息聚合           |
| <input type="checkbox"/> End User<br>终端用户      | <input type="checkbox"/> Location Services<br>定位服务 | <input type="checkbox"/> Application Provider<br>应用程序供应商  | <input type="checkbox"/> Device Manufacturer<br>设备制造商 |
| <input type="checkbox"/> Mobile Search<br>移动搜索 | <input type="checkbox"/> Brand<br>品牌               | <input type="checkbox"/> Government<br>政府机构               | <input type="checkbox"/> Wireless Operator<br>运营商     |
| <input type="checkbox"/> Other 其他 _____        |  |   |   |

### Please indicate initiatives/areas of interest to which your company would like to contribute:

请注明贵公司感兴趣的领域

- |  |   |                                      |
|--|---|--------------------------------------|
| <input type="checkbox"/> Commercial Standards 商业标准 | <input type="checkbox"/> Digital Rights Management 数字版权管理 |                                      |
| <input type="checkbox"/> Regulatory Issues 监管问题    | <input type="checkbox"/> Published Content 发布内容           |                                      |
| <input type="checkbox"/> Games 游戏                  | <input type="checkbox"/> Video 视频                         | <input type="checkbox"/> TV 电视       |
| <input type="checkbox"/> Music/Ringtone 音乐/铃声      | <input type="checkbox"/> Animation 动画                     | <input type="checkbox"/> Graphics 图像 |
| <input type="checkbox"/> Community 社区              |   |                                      |
| <input type="checkbox"/> Other 其他 _____            |   |                                      |

### How did you hear about us? Please specify if an MMA member company referred you.

您是如何知道我们的? 如果通过 MMA 的成员公司推荐, 请提供推荐公司的名称和联系人。

备注: 请在表格填写完毕后, 以快递或扫描形式提交给我们, 并提供具体开票信息。我们会在收到申请及开票信息后开具发票给您, 请在收到发票后将成员费汇至指定账户。我们会在确认款项到账后, 为您发送成员账号、密码至指定联系人处。